
Zápisnica 35/2021 
zo zasadnutia Vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 13. apríla 2021 o 9:00 hod. 
 
 
Zasadnutie sa uskutočnilo dištančne formou videokonferencie. 
 
Prítomní členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave: 
Prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; prof. Ing. Milan Polakovič, PhD.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. 
Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD.; prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; doc. Ing. Dušan 
Berkeš, PhD.; Ing. Martin Grančay, PhD. 
Prizvaní hostia: Ing. Jozef Dzivák 
Neprítomní: Bc. Marek Wadinger 
 

PRAVIDELNÉ BODY ROKOVANIA: 
A. Kontrola úloh (Grančay) 
B. Aktuálne informácie o projekte Accord (Lakatoš, Grančay, Gatial) 

PROGRAM: 
1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID-19, núdzovým stavom a prechodom na dištančné 

vzdelávanie na STU (dekan, prodekani, tajomník) 
2. Hlavné úlohy, ročný plán činností a finančné zabezpečenie SCHK, digitálnej knižnice a 

vydavateľstva FCHPT na rok 2021 (preložené zo 16.3.2021, Polakovič, prizvaný Ing. Dzivák) 
3. Správa o priebehu propagácie štúdia (Drtil) 
4. Informácia o počte prihlásených na bakalárske študijné programy (Reháková) 
5. Prezentácia Annual Report 2020 (Polakovič) 
6. Informácia o obsadenosti systemizovaných miest na FCHPT (preložené na 27.4.2021 Gatial) 
7. Rozličné 

 Priebežná informácia o stave prípravy novej akreditácie na FCHPT a na STU (Polakovič, 
Reháková) 

 Informácia o stave rozdeľovania rozpočtu na STU na rok 2021 (Gatial, Grančay) 
 

Dekan fakulty otvoril zasadnutie Vedenia FCHPT STU v Bratislave. 
 
Bod A. Kontrola úloh 
Všetky aktuálne termínované úlohy boli aspoň čiastočne splnené. Hlbšiu diskusiu medzi členmi vedenia 
vyvolala úloha 34.2. týkajúca sa problematiky aktualizácie dlhodobého zámeru fakulty a jej formy resp. 
nadväznosti na celouniverzitný dlhodobý zámer. Predbežný termín stretnutia vedenia k tejto téme sa 
stanovil na máj 2021. 
 
Bod B. Aktuálne informácie o projekte Accord 
Prodekan doc. Lakatoš podal aktuálne informácie o projekte, špecificky o harmonograme obstarávania 
nábytku a o procese výberu stavebného dozoru a jeho financovania. Upozornil, že nakoľko sa počíta 
s dlhším obdobím realizácie rekonštrukcie ako je uvedené v projekte ACCORD, výdavky na stavebný 
dozor nad 12 mesiacov bude musieť hradiť fakulta. 
Je vyhlásená súťaž na sťahovaciu firmu na obdobie realizácie projektu. Problémom stále zostáva 
skladovanie chemikálií a nábytku, o ktorého možnostiach členovia vedenia viedli dlhšiu rozpravu. 



 
Bod 1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID-19, núdzovým stavom a prechodom na dištančné 
vzdelávanie na STU 
Prodekanka doc. Reháková informovala o dátume najbližšieho zasadnutia krízového štábu STU. 
Tajomník fakulty Dr. Grančay uviedol, že od ostatného zasadnutia vedenia nie sú na fakulte evidované 
nové prípady COVID-19. 
 
Bod 2. Hlavné úlohy, ročný plán činností a finančné zabezpečenie SCHK, digitálnej knižnice a 
vydavateľstva FCHPT na rok 2021 
Prodekan prof. Polakovič uviedol a Ing. Dzivák prezentoval ročný plán činností SCHK vrátane 
predpokladaného rozpočtu. Zaoberal sa zmenami súvisiacimi s rekonštrukciou a prenájmom časti 
priestorov CVTI SR, dokončením optických a metalických rozvodov, softvérovými a hardvérovými 
požiadavkami fakulty. Vedenie sa dohodlo, že časť prác spojených s novými rozvodmi sa bude robiť 
svojpomocne z fakultných zdrojov. 
Tajomník fakulty Dr. Grančay požiadal Ing. Dziváka o vypracovanie stručného plánu a rozpočtu prác 
spojených s modernizáciou siete na najbližšie roky. 
Prodekan prof. Polakovič navrhol, aby sa začalo uvažovať so zabezpečením videokonferenčného 
systému do zasadačky Vedeckej rady. Tajomník fakulty Dr. Grančay súhlasil a navrhol čo najskoršiu 
komplexnú rekonštrukciu tejto miestnosti. 
 
Bod 3. Správa o priebehu propagácie štúdia 
Prodekan prof. Drtil prezentoval aktuálne informácie o priebehu propagácie fakulty na sociálnych 
sieťach, v médiách, na podujatí Chemday a pod. 
 
Bod 4. Informácia o počte prihlásených na bakalárske študijné programy 
Prodekanka doc. Reháková prezentovala počty dosiaľ prihlásených študentov na bakalárske štúdium 
v členení podľa študijných programov. V porovnaní s rovnakým obdobím v minulých rokoch je dosiaľ 
vyšší počet uzavretých prihlášok, avšak počet neuzavretých prihlášok je približne rovnaký ako v 
minulosti. Upozornila, že vzhľadom na zmenu v legislatíve je možné, že okresný úrad v Bratislave 
nebude automaticky uznávať maturitnú skúšku vybraným zahraničným uchádzačom (napr. 
z Kazachstanu či Bieloruska), ale môže od nich vyžadovať rozdielovú skúšku z Gymnázia na Metodovej. 
 
Bod 5. Prezentácia Annual Report 2020 
Prodekan prof. Polakovič v stručnosti prezentoval štruktúru Annual Reportu za rok 2020 a zmeny 
v porovnaní s minuloročnou verziou. 
 
Bod 6. Informácia o obsadenosti systemizovaných miest na FCHPT 
Bod bol preložený na 27.4.2021. 
 
Bod 7. Rozličné 

 Dekan fakulty prof. Gatial informoval o aktuálnom vývoji rokovaní o rozpočte STU v Bratislave. 
 Prodekanka doc. Reháková informovala, že harmonogram zasadnutia prijímacích komisií bol 

finalizovaný. 
 Prodekanka doc. Reháková informovala o predbežnom pláne organizovať v termíne 4.-

16.7.2021 letnú školu študentov stredných škôl zúčastňujúcich sa Chemickej olympiády. 



 Prodekanka doc. Reháková informovala o súťaži ESET Science Award. Dekan fakulty prof. Gatial 
pošle riaditeľom ústavov v tejto veci e-mail. 

 Prodekanka doc. Reháková informovala, že licencia na udeľovanie certifikátov v technickej 
angličtine, ktorú koordinuje Strojnícka fakulta STU v Bratislave, je už zakúpená. 

 Prodekanka doc. Reháková podala aktuálne informácie zo včerajšieho zasadnutia prodekanov 
príslušných pre vzdelávanie – záverečné práce, štátnice, výučba do konca semestra, 
antiplagiátorský systém, potenciálne letné školy a pod. 

 Predseda FOO doc. Berkeš sa spýtal na problémy s platnosťou hybridných kariet. 
 Prodekan prof. Polakovič vyzval členov vedenia na kontrolu predfinálnej verzie Správy dekana 

za rok 2020. 
 Tajomník fakulty Dr. Grančay prezentoval návrh členov Stravovacej komisie FCHPT STU v 

Bratislave na obdobie 6/2021-5/2023. 
Uznesenie 35.1: Členovia vedenia schválili zloženie Stravovacej komisie FCHPT STU v Bratislave na 

obdobie 6/2021-5/2023. 
 Tajomník fakulty Dr. Grančay predložil členom vedenia návrh smernice dekana „Verejné 

obstarávanie v podmienkach FCHPT STU“. 
Úloha 35.1: Členovia vedenia zašlú Dr. Grančayovi do 23.4.2021 svoje pripomienky k navrhovanej 

smernici, aby mohla byť na ďalšom zasadnutí vedenia fakulty prípadne schválená. 
 Tajomník fakulty Dr. Grančay predložil členom vedenia návrh smernice dekana „Postup pri 

vyraďovaní a likvidácii hmotného a nehmotného majetku na Fakulte chemickej a potravinárskej 
technológie STU v Bratislave“. 

Úloha 35.2: Členovia vedenia zašlú Dr. Grančayovi do 16.4.2021 svoje pripomienky k navrhovanej 
smernici, aby ju v prípade súhlasu mohol dekan fakulty podpísať. 

 Dr. Grančay prezentoval ponuku na pravidelnú obsluhu a monitoring technológie OST (kúrenie 
a ohrev vody). Členovia vedenia súhlasili s vyhlásením verejného obstarávania v danej veci 
a s prípravou súvisiacich zmien pracovnej štruktúry dekanátu. 

 Tajomník fakulty Dr. Grančay vyzval členov vedenia na priebežný brainstorming ohľadom 
budúceho využitia účelového zariadenia vo Vyhniach. 

 
 
Dekan prof. Gatial ukončil zasadnutie o 11:58. 
 
 
Bratislava, 13. apríla 2021 
 
Zapísal: 
Ing. Martin Grančay, PhD., v. r. 
poverený výkonom funkcie tajomníka 
 
Overila: 
doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r. 
prodekanka pre vzdelávanie 
 
Za správnosť: 
prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 
dekan FCHPT STU v Bratislave 


